
PROTOKÓŁ NR 76/14

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 27 maja 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Adam Bierowski,

4. Roman Kołodziej,

5. Mariusz Kubiak,

6. Paweł Pituch,

7.  Artur Wrona.

                      Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Zofia Ujma.

Zaproszone osoby:

8. Anna Perłowska. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie bieżącej działalności ZEZK w Kowarach.

3. Sprawy różne.

Ad. 1  Przewodnicząca Komisji Anna Klepacz otworzyła posiedzenie, przywitała zaproszonych gości

oraz członków Komisji. Na podstawie listy obecności stwierdziła qorum. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag.

Ad. 2 Następnie głos zabrała Pani Dyrektor ZEZK w Kowarach Anna Perłowska, która przedstawiła

sytuację finansową jednostki. Stwierdziła, że do końca roku 2014 na bieżące funkcjonowanie ZEZK niezbędna

jest dodatkowa kwota 260 tys. zł. Związane jest to z wykonaniem remontu obiektu przy ul. Waryńskiego 1,

przygotowaniem mieszkań  zamiennych  dla  mieszkańców Waryńskiego  1  i  Jeleniogórskiej  14a  i  14b  oraz

wydzieleniem mieszkań socjalnych o łącznej powierzchni 445 m².

Po dyskusji  Komisja  uznała za zasadne skierowanie przez Panią Dyrektor ZEZK pisma do Burmistrza Miasta

Mirosława Góreckiego w sprawie dofinansowanie bieżącej działalności ZEZK  w potrzebnej kwocie tj. 260 tys.

zł.

  

Ad. 3  W sprawach różnych poruszono kwestię napraw cząstkowych ulic. Pan Radny  R. Kołodziej

zwrócił uwagę na znajdującą się w fatalnym stanie nawierzchnię ulicy Głównej w Krzaczynie.  Wskazał na

możliwość wykorzystania do jej naprawy frezoliny, którą można pozyskać od zarządcy drogi nr 366. 

Pan  Radny  P.  Pituch  stwierdził,  że  cząstkowe  naprawy  dróg  przebiegają  niezgodnie  z  ustalonym
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harmonogramem. W dalszym ciągu nie podjęto działań naprawczych przy ul. Reja. 

Poruszono również kwestię wywozu nieczystości z terenu miasta. Radni wskazali na brak należytego dozoru

ze strony Gminy nad firmą, która się tym wywozem zajmuje. 

W dalszej części omówiono temat przyłączy kanalizacyjnych. Radni stwierdzili, że tempo przyłączania do sieci

kanalizacyjnej  obiektów należących do gminy jest  bardzo wolne.  W odpowiedzi  Pani Dyrektor Perłowska

wyjaśniła, że środki na przyłącza były ujęte w planie wydatków na 2014 r., ale nie zostały zaakceptowane

przez Pana Burmistrza i nie znalazły się w tegorocznym budżecie.

Na tym wyczerpano porządek posiedzenia.

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o naprawę nawierzchni ul. Głównej w Krzaczynie. Komisja

sugeruje wykorzystanie frezoliny z drogi wojewódzkiej 366, co znacznie obniży koszty naprawy.

2. Komisja wnioskuje o wykaz miejsc, które były zlecone firmie na naprawy cząstkowe ulic w mieście.

(Pisemne zlecenie złożone wykonawcy).

3.  Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  zagwarantowanie  środków  na  przyłącza  do  sieci

kanalizacyjnej obiektów należących do zasobów gminnych w budżecie na 2015 r.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Anna Klepacz                                                                                                     Komisji Gospodarki Komunalnej 
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